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ñIeder mens die genoegen schept 
in het vol tooien van zijn taak is 
een kunstenaar; welke ook die 
taak is en hoe nederig ze ook is, 
hij brengt een kunstwerk tot 
stand. De toetssteen is het belee f-
de genot, het plezier, de perfectie: 
het overtuigend resultaat!ò  
  

Henry Van de Velde  
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Woord vooraf 
 
 
Beste lezer  
 
2016 zit erop. Het is me het jaartje geweest!  
 

Het was het jaar van de Olympische Spelen: opnieuw een land, Braz i-
lië dit keer, dat voor jaren in de armoede wordt gedompeld door het 
op niets anders dan klinkende munt belust e IOC. En dat natuurlijk 
heel mooi verpakt in een aftands en gekreukeld cadeaupapiertje van 

óbroederlijkheid door de sportô en bovendien nog voorzien van een 
enorm valse strik ook. Voorwaar geen leuke bedoening, hoewel er 
twee van ons een gouden plak behaa lden.  

 
Op hetzelfde domein van de ósportô, meer specifiek in de hoogste re-
gionen van voetbalsport, de FIFA, hebben we de vervanging meeg e-
maakt van de ene schurk door waarschijnlijk de andere. En op Eur o-
pees vlak leverden onze 11 verwende knaapjes (opnieuw)  een wa n-
prestatie, dit keer op het EK in Frankrijk onder de leiding van een 

tactische analfabeet en bijzonder kittelorige coach. Voorwaar geen 
leuke bedoening.  
 

Dagelijks lezen we, zien we, horen we, worden we geconfronteerd 
met de massale slachting van on schuldige burgers in Syrië waar zelfs 
de kleinste kinderen afgeslacht worden door gruwelijke slagers met 
een wereldreputatie. En wij doen nauwelijks iets anders dan de deur 

op dubbel slot draaien; onze welvaartstaat wordt nl. bedreigd. Terwijl 
de honden bl affen trekt de karavaan verder. Voorwaar geen fraaie 
bedoening.  
 
In maart bleef een karavaan stilstaan in Zaventem en Maalbeek. Toen 
ze zich weer in beweging zette, bleven tientallen doden en een paar 
honderd gewonden en duizenden psychisch getraumatiseerd en ac h-

ter. Voorwaar een gruwelijke bedoening.  

 
En wij in het westen, wij gaan bij de duivel te biecht, de duivel die na 
een mislukte staatsgreep zôn land meedogenloos schoonveegt, de 
vrijheid van meningsuiting afschaft en de democratie opdoekt. En 
voor ons  is het allemaal wel goed, wij houden onze mond want hij zou 

wel eens zijn grote achterpoort wijd open kunnen gooien. Voorwaar 
geen fraaie bedoening.  
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En onze Russische broeders, zonder het te beseffen, hoewel..., nog 

altijd in de greep van de ex -KGB, die snoepten zich een ongeluk aan 
de EPO van de laatste persing, extra vierge, of aan andere prestati e-
bevorderende lekkernijen. Zo erg zelfs, dat het ons land een aantal 
olympische medailles opleverde, 8 jaar na datum, terecht, zonder 
twijfel, maar wel van hun  glans beroofd. Voorwaar geen fraaie bedo e-
ning.  

 
En de Britten lieten zich in de luren leggen door een aantal professi o-
nele, cynische leugenaars en gewetenloze, immorele volksopruiers en 
verlaten, tot wanhoop van een zeer grote minderheid landgenoten, 
het Europese huis dat, het weze toegegeven, door de eigenaars tot 

een verloederde ruïne werd uitgewoond. En in de hoogste cenakels 
van die eigenaren wordt er zelfs niet eens gedacht aan renovati e-

werkzaamheden. Ook al geen fraaie bedoening.  
 
En als voos smakend e kers op de zure slagroomtaart: een gedegen e-
reerde ruziemaker, een bullebak van formaat wordt verkozen als pr e-
sident van het machtigste land ter wereld: het circus Trump slaat zijn 
tenten op, voor tenminste 4 jaar en de ex -KGBôer lacht in zijn Russi-
sche k lauw die hij nu nog gretiger uitsteekt naar voormalig territor i-

um. Voorwaar, een bedenkelijke bedoening.  
 

 
Kan het slechter, beste lezer? Wij zwelgen in onze luxe en welvaart, 
want kunnen wij nu verantwoordelijk gesteld worden voor al die e l-
lende, wij die toch mensen van goede wil zijn?  

Laten we dus maar vlug onze kop in het culturele zand steken en 
doen of onze neus bloed, in het Vlaams: laten we van koo gebaren.  
 
Of laten we ons troosten met de schoonheid die HBG van plan is ons 
als pleister op de wonde t e brengen in 2017. Het programma 2017 
vindt u in deze Toverberg.  
 

Ons tijdschrift opent zoals dat de gewoonte is met het Interview . Wij  

gingen op bezoek bij Ria Akset en werden ontvangen in haar kleure n-
oase.  
In Aangestreept  citeert uw dienaar uit Borderlin e Times van Dirk De 
Wachter en in De Verjaardag  brengt hij hulde aan de Nederlandse 
dichter J. C. Bloem die in augustus 50 jaar geleden overleed.  
In Book on the hill  stookt Hans Vanhulle Het Vreugdevuur der ijde l-

heden van Tom Wolfe op en Els Vermeir sluit in Elsenspinsels  haar 
Thomas More - reeks af met een klaagzang.  
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Onze dichter in residence, Staf de Wilde, probeert ons opnieuw p o-

etisch in te pakken met het gedicht Geheimzinnige code en in Ve r-
wilderd  denkt hij na over het (al te ) stringente van een standaa rd-
taal. Johan Debruyne komt via zijn schoonzus en broer o.a. tot de 
evocatie van een groots Brugs basketbalverleden in Waarheid & 
Herinnering  en Marie -Rose DôHaese neemt vol bewondering afscheid 
van Elena Ferrante in Chapeau .  

Bart Madou neemt zoals gewoonl ijk de rubrieken Beleefd  en Te B e-
leven  voor zijn rekening. Hij behandelt ook de jongste drie jaar van 
ons eerste decennium in Geschiedenis HBG  en buigt zich in zijn 
Selectieve Zelfbiografie  zeer gewetensvol over de H.  
In Het favoriete boek  heeft André Vanh evel het zeer indringend en 

gestructureerd over de historische studie Verloren Adel. De laatste 
dagen van de Russische aristocratie van de Amerikaan Douglas 

Smith. En De Leesgroep ... die las inderdaad, de Tsjech Bohumil 
Hrabal (Al te luide eenzaamheid) en de Nederlandse Renate Dorre s-
tein (De leesclub).  
 
Zoals u ziet, beste lezer, ook dit laatste nummer van 2016 bevat heel 
wat stof om de ellende in de inleiding, die dit hele stukje enigszins 
ontsiert, wat te verzachten en  om een greintje hoop op beterschap in 

de toekomst te rechtvaardigen. Ooit zei iemand: óOptimism is a dutyô. 
Vooruit dan maar...  

 
Het is dan ook uitermate gemeend en vanuit het hart, dat ik u, in 
naam van het gehele bestuur van Het Beleefde Genot absolute zalige 
zaligheid toewens voor 2017.  

 
 

Roland Ranson  
 

  



8 

Rika Akset, een kleurenpianiste  
 

Interview Roland Ranson, Bart Madou  & Carine Vankeirsbilck  
 
Over het algemeen is de kleur dus een middel om directe i n-
vloed op de ziel mee uit te oefenen. De kleur is de toets. Het 
oog is de hamer. De zi el is de piano met haar vele snaren. De 
kunstenaar de hand die doelgericht door deze of gene toets de 
menselijke ziel doet vibreren . (Wassily Kandinsky)  
 

Vele mensen kijken op als ze hier voor het eerst binnenkomen. De 

kleuren overvallen je, het is hier  gezellig . Waarom die bonte kleure n-
pracht hier?  
 
Ik ben al altijd zo geweest, ook wat mijn kleren betreft.  
Ik denk nog vaak aan de kledij die mijn mama maakte, ze w as naa i-

ster moet u weten, en ik herinner mij nog de kledij die ik droeg toen 
ik drie, vier jaar  was. Het waren kleurige kleren, mijn  moeder had 
dan ook iets met kleuren.  
Maar, vergis je niet, er zijn nogal wat mensen die vlug kritiek hebben 
op mijn kleurenneiging, maar  het is gewoon mijn ding. Ik voel er mij 
goed bij.  
 

Als je dat zo ziet zou je denk en dat er hier een optimist woont?  
 
Dat vind ik nu eens een leuke opmerking, een mooi compliment; ik 
ben daar zeer mee gediend. En  ja hoor ik ben meestal een optimist, ik 
lach ook zeer graag.  
 
Voor dat je hier woonde was je dan ook zoôn kleurenfanaat? 

 
In  het begin dat ik hier woonde niet zozeer. 
Hier aan de muur, onde r die kleurige doeken 
die er nu hangen, zit iets heel duurs; een bi n-

nenhuisarchitect had dat eerst helemaal uitg e-
tekend en dan  met een speciale techniek geï n-

stalleerd. Maar dat begon vuil te worden en het 
was uiteindelijk aan  vernieuwing toe. Dus, dan 
ben ik maar op zoek gegaan in mezel f naar wat 
ik graag doe, wat ik graag zie en hoe ik die 
twee kon samenbrengen tot iets tofs in deze 
ruimte. Ik ben naar een stoffenwinkel gegaan, 
en heb veel st of gekocht. Ik heb die stoffen in 
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lappen gescheurd en geknipt, heb ze aan de muren bevestigd en ben 

erop beginnen tekenen.  Eigenlijk wil ik er verder aan werken, want ze 
zijn wel aan vernieuwing toe. En ik merk dat er no g altijd te veel twi j-
fel in dat werk  zit.  
Zie je zelf een evolutie?  
 
Ik voel dat ik aan verandering toe ben in mijn interieur en dat ik mi s-

schien eerder op weg ben om  rustiger kleuren te gebruiken. Het is wel 
zo, dat ik mij nu, op dit ogenblik erg aangetrokken voel  tot gebruikte, 
tweedehands e materialen. Vandaar mi jn grote belangstelling voor de 
kringloopwinkel.  
Kijk, dat hier zijn meubels van toen ik getrouwd ben. Ik beplak d ie 

met kleurige stukken papier, maar die kunnen er zonder veel probl e-
men weer af, en zo kan ik makkelijk van kleuren w isselen.  

Ik hou namelijk van afwisseling. Of ik gebruik gewoon inpakpapier of 
zijdepapier uit schoendozen,  dat is ook een heel dankbaar materiaal. 
Ik heb de indruk dat ik steeds verder die richting begin uit  
te gaan.  
En kijk hier, die mooie, kleurige stoel en hebben we in Zuid Frankrijk 
nieuw gekocht. Ik vind ze heel  mooi, maar ik had, achteraf gezien, 
toch liever van die oude, gebruikte stoelen gehad.  

 
Je hebt het dus voor stoelen, voor meubelstukken die al een leven 

geleid hebben.  
 
Ja, want daar zit dan ec ht een ziel in, en dat zorgt dan ook meestal 
voor extra gezelligheid.  

 
In pARTcours heb je ook oud materiaal gebruikt . 
 
Ja dat legerjasje op die kapstok, en dan geborduurd en met dat 
vraagteken.  
 
(Bart): ik vond het een mooie combinatie.  

Heb je al tentoong esteld met eigen materiaal?  

 
Och nee, want dat vraagt nogal wat moed hè. Wat ik doe, w ordt blij k-
baar maar door weinig mensen geapprecieerd. En sommige mensen 
durven nogal ongezouten kritiek geven, waar ik niet  goed tegen kan.  
 
Ben je van Loppem afkomstig?  

 
Nee, nee, ik ben van St Michiels, in de Tillegemstraat , geboren en 
getogen, maar mijn grootmoeder heeft hier altijd gewoond.  
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Gevoel is voor mij heel belangrijk geweest en telkens we hier m et de 

fiets voorbijreden voelde deze plaats echt rustig, echt goed aan. B o-
vendien was het niet te groot en de buren bleken ook zeer te zullen 
meevallen, dus dat was echt perfect. En zo zijn we dan naar Loppem 
komen wonen.  
We wonen hier nu al 30 jaar.  
 

Maar je bent opgegroeid in St. -Michiels?  
 
Ja, in tegenstelling met wat je hier ziet, woonden we in een huis met 
donkere, bruine meubels. En  bruine meubels, dat voelt voor mij nog 
altijd bedreigend aan, benepen, claustrofobisch.  

 
En je bent daar ook naar school geweest?  

 
Ja, ik ging naar Immaculata.  
 
Heb je een kunstrichting g evolgd?  
 
Helemaal geen opleiding kunst, noch tekenen gehad. Ik vind  dat wel 
jammer, maar als ik nu cursussen volg dan doe ik uiteindelijk toch 

altijd mijn eigen ding. Wat ik daar ook leer, na een paar  maanden 
verval ik altijd opnieuw in mijn eigen techniek en, in mijn eigen stijl.  

 
Maak je ook andere kunstvoorwerpen dan kleurencombinaties?  
 
Ik heb enkele werken op doek maar ik werk net zo graag op stukken 

karton of papier. Ik heb nog  potten gedraaid bij No±l Verhelst, zoôn 
tien jaar heb ik dat gedaan. Na het  potten draaien, heb ik  met kleipl a-
ten gewerkt, altijd function ele voorwerpen. Met klei werken deed ik 
heel graag. Zo heb  ik ooit eens een kunstwerk gemaakt in een klomp 
klei voo r de zusters van Zeven Weeën in Ruiselede. Dat gebeurde 
samen met de leerlinge n -  ik ben nl. zor gcoördinator. Het was een 
beeld dat bestond uit een combinatie van elementen: klei, papier, 

st ukken van oude boeken, bloemen, tot de poot van een oud meube l-

tje toe. Dat vond ik heel fijn, samen met de kinderen iets maken.  
En toen dat beel d af was, zag je daar toch wel iets functioneels in.  
Met kledij maak ik ook af en toe een kunstwerk, zoals voor p ART-
cours. In mijn tuin heb ik ook kunstelementen ingevoegd.  
 
Zorgcoördinator zeg je?  

 
Ja, ik geef les in de basisschool in de Doornstraat in Si nt -Andries, het 
maakt deel uit van het O. -L.-V.-Hemelvaartinstituut.  
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Ik geef natuurlijk les, want ik zou niet kunnen leven van mijn cre a-

ties. Jammer, want ik heb zoveel  toffe ideeën waarmee mensen die 
een warm, gezellig interieur will en cr eëren aan de slag  zouden  ku n-
nen. Eén keer had ik beginnersgeluk en werd ik gevraagd om een 
doe -he t -zelver te begeleiden  bij het herinrichten van zijn benede n-
verdieping. Ik ben drie verschillende keren bij hem geweest.  
Ik gaf hem telkens tips over kleuren, aankoop van nieuw e meub els, 

ophangen van schilderijen, hergebruik van een oude kist, plaatsen 
van een oud kachelt je, herkleuren van zijn lederen bankstel, gordi j-
nen, kussens... De man voerde telkens uit wat ik voorstelde en het 
resultaat was super! Dat is (één van mijn)  dadaôs! 
 

Krijgen ook oude kleren een nieuw leven?  
 

Jaja, met die oude kleren worden nieuwe, ongewone combinaties 
gemaakt.  Van oude kleren nieuwe  kledij dingen maken is supertof! Ik 
zou ook graag mijn eigen stoffen ontwerpen, een eigen print  maken. 
Er ligt in derdaad nog heel wat op mij te wachten.  
 
Hoezo?  
 

Ik heb heel veel ideeën, zoveel dat ik 
soms geen rust krijg in mijn hoofd; ik 

word er soms wat overstuur van. Ik 
droom o.a. ook van onafhankelijkheid. 
Onafhankelijk zijn van alles en iedereen,  
in je e igen o nderhoud kunnen voorzien 

zonder dat je van anderen afhangt, dat 
moet zalig zijn. De  meeste mensen zijn 
heel erg afhankelijk, ze hebben voor 
alles iemand nodig. Eigen groenten t e-
len,  dat is toch fantastisch, veel leuker 
dan ze te moeten ko pen. Het is door d ie 
drang naar onafhankelijkheid dat ik dit 

project hier in mijn huis begonnen ben . 

Ik wou alles zelf doen bij de heri n-
richting: muren decoreren, gordijnen 
maken, zetels veranderen van kleur en 
stof, eigen  dessins op de muren,... Ik 

wou materialen gebruiken  die zo weinig mogelijk het milieu belasten.  
Vandaar dat ik weinig verf gebruikt heb maar liever deuren , ramen, 

meubels,... beplak met gekleurd papier uit oude modetijdschriften, 
met papier van oude woordenboeken, met lappen stof  van oude kl e-
dij, ...  
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Ik he b geprobeerd om mijn interieur her in te richten zonder al mijn 

meubels op  het stort te gooien en ómoderneô meubels te kopen. Zo 
ben ik ertoe gekomen om met mijn eigen  talenten een nieuw huis te 
creëren die uiteindelijk een heel persoonlijke thuis is voor mij.  
Ik ben op reis geweest naar Indië, naar klein Tibet, dat is een provi n-
cie in de Himalaya aan de grens van Pakistan. Daar leven de mensen 
nog echt met de natuur, en ze geven de indruk gelukkig  te zijn. Ze 

moeten nog kennis maken met de westerse cultuur , ze zijn er nog 
niet door beïnvloed.  
Ze leven er onafhankelijk van elke vorm van comfort.  
 
Ben je een reiziger?  

 
Ik ga wel graag op reis, maar Bart, mijn man, is geen reizig er. Daa r-

om ben ik samen met een vriendin naar India getrokken. Voor tien 
dagen. Da t was eigenlijk al altijd mijn wens geweest. Maar  het was 
natuurlijk een echte cultuurshock  
 
Heb je daar inspiratie opgedaan voor je kunst?  
 
Niet echt; ik heb leuke kledij meegebracht, dat wel, we hebben daar 

enorm veel gezien.  
En natuurlijk hebben we heel  veel in vraag gesteld, het is ook e en 

spirituele reis geworden; we hebben zeer veel tempels bezocht, zijn in 
contact gekomen met de godsdienst, de spiritualiteit  daar.  
 
Word je geïnspireerd door kunstenaars van hier, heb je voorbeelden?  

 
Ik hou wel van de  impressionisten. Niet zozeer van de hedendaagse 
kunst. De impressionisten en  de periode waarin ze leefden en werkten 
boeien me enorm . Ik hou van dat hele gamma: de kunstenaars, de 
kledij uit die tijd, de levensverhalen, ik vind dat sc hitterend. Ik heb 
daa r ook zeer veel over gelezen.  
Als er een reeks is op tv over impressionisme zoals de reeks over 

Vincent van Gogh bv. dan zal ik  daar zeker naar kijken, het mag dan 

zelfs in het Frans of Engels zijn.  
 
Ken je Hundertwasser?  
 
Prachtig! Die mooie kleuren en di e vormen! Ik zou graag  wat meer 
durf hebben zoals die kunstenaars en me minder aantrekken van de 

kritische woorden  van sommige mensen. Ik laat me erdoor beïnvlo e-
den. Daar moet ik nog aan werken!  
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Van Gaudi hou ik ook, die gebogen vormen; Rudolf Steiner h ad dat 

ook in zijn scholen, die gebogen vormen, art nouveau, die zweepsl a-
gen.  
 
Lees je literatuur?  
 
Voor het ogenblik, niet. Mijn hoofd zit zo vol en ik moet dat allemaal 

uitvoeren, dus voor lezen blijft  er echt geen tijd over. Maar ik heb 
vroeger veel geleze n.  
 
Zijn er nog mensen in de familie, broers of zussen, die door de cre a-
tieve microbe gebeten zijn?  

 
Neen, ik denk dat ik 

het van mijn mama 
meegekregen heb, 
maar dat ik er nog 
dieper op in ga.  
Ik zou ook alles bi j-
houden, ieder papie r-
tje , steentje, blokje  

hout, bolletje wolé Ik 
heb moeite met  we g-

gooien.  
Maar nieuwe materi a-
len interesseren mij 

ook hoor, vooral nieuwe stoffen kunnen mij aanspreken  en ik moet 

die dan natuurlijk ook eerst vastpakken, voelen, dat vind ik zeer b e-
langrijk.  
 
Ik zie daar een naaima chine staan, ben je naaister?  
 
Ja, ik naai kledij en accessoires. Ik brei en ik haak.  
 

Met andere woorden werken met de handen is het belangrijkste?  

 
Ja, absoluut.  
 
Maak je ook voorwerpen in opdracht?  
 
Nu die kussens hier, voor een interieurbedrijf. Dat is  het eers te sinds 

een paar jaar. Vroeger verkocht ik zelfgemaakte handtassen, sjaals 
en leuke hoedjes, ook wat juwelen. Die verkocht ik op  de kunst e-
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naarsmarkt op de Vismarkt in Brugge. Mocht ik niets doen, dan zou ik 

wegkwijnen.  
 
Ben je dagelijks bezig?  
 
Elke dag, elk uur! Al mijn vrije tijd vul ik op met mijn creatieve ide e-
en.  

 
En muziek, hou je daarvan?  
 
Ik hou wel van jazz, maar dan van de jazz van vroeger, free jazz vind 
ik te moeilijk.  

Misschien werk ik wel zoals een muzikant jazz speelt: als ik een  on t-
werp maak dan kan ik mij er moeilijk aan houden. Terwijl ik bezig 

ben, evolueert dat, en de kleuren zoeken als het ware elkaar.  
Ik creëer ook graag gezellige hoekjes, in de woonkamer bijvoorbeeld.  
 

Waarschijnlijk een overbodige vraag, 
heb je een lievelin gskleur?  
 
Eigenlijk is blauw voor mij zeer rustg e-

vend, als ik blauwe kledij aanheb, do n-
kerblauw, dan voel ik  mij daar goed in.  

Je mag niet vergeten, kleuren doen iets 
met mensen, zij hebben een invloed op 
mensen.  
Ik had eens een oranje trui aan op 

school, en een van de leerlingen voelde 
zich zo aangetrokken  door die kleur, 
dat kind hing aan mij.  
Dat houdt mij ook enorm bezig,  het 
effect dat die kleuren o p mensen he b-
ben, de energie die kleuren op mensen 
overbrengen.  

 

Lees je over kleurentheorie?  
 
Ja want al het alternatieve interesseert mij zoals kruiden en altern a-
tieve geneeskunde. En de kleurentherapie hoort daar ook bij. Ik lees 
daarover, hoe men sen kunnen genezen door gebruik van kleurene r-
gieën. Ik interesseer me daar erg voor, hoewel er d aar niet zoveel 

over geschreven is. Goethe bijvoorbeeld heeft daar een hele theorie 
over ontwikkeld. Ik droom er stiekem van dat ik  dat ook zou ku n-
nen...  
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En om nog even terug te komen op dat alternatieve: ik maak ook zelf 

enkele  schoonheidsproducten zoals mijn eigen rozen water, eigen 
goudsbloe mzalf enz. Ik zou dat eigenlijk nog wel willen hoor, mijn 
eigen schoonheidssalon met mijn eige n zelf gemaakte producten, 
maar dat is even luidop dromen. Maar toch, met kleuren kan je je 
gezich t verjongen, met een bestraling van gekleu rd licht op je huid 
kun je een verjongingskuur doen. En d at heeft niet alleen een effect 

op je huid maar ook en nog belangrijker op je gemoed. Na zoôn óbe-
handelingô straal je gewoon. 
 
Mensen die komen voor kleurenanalyse, welke vragen hebben ze 
dan?  

 
Welk e kledij, welke kleur goed bij 

hun gezicht past. Of ze bv. een  
herfsttype zijn of zo. Ik werk soms in 
een klerenwinkel om advies te geven 
aan mensen qua kleur en goeie kl e-
dij. Het is toch zo  dat als je goeie 
kledij aan hebt, waar je je zeker in 
voelt, dat je dat uitstraalt. Wie zich 

mooi voelt  is veel zelfverzekerder.  
 

Heb je nog een ultieme droom?  
 
Eigenlijk heb ik er vele, hoor.  
Ik zou willen dat de mensen zich eens 

een beetje anders zo uden kleden, dat 
ze wat mooiere combinaties van kle u-
ren en kleren zoud en maken. Een 
mooie stijl hoe ft daarom niet duur te 
zijn, je hebt daar geen dure merken 
voor nodig. Ik kan daarbij natuurlijk 

helpen. Ik hoop daarom dat een  kleurenconsulente wat meer ing e-

burgerd geraakt in de maatschapp ij en dat de mensen die onzeker 

zijn  over kleurgebruik meer beroep doen op die personen.  
 
Je zou de mensen een beetje esthetisch willen opvoeden?  
 
Ja, dat vooral: het esthetische en opvoeden, dat vat het mooi samen.  
 

Ria Akset, hartelijk dank voor dit interview.  
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